
Inspraak reactie Klankbordgroep Termunten/Termunterzijl 

Onderwerp: Grote windmolens door de RWE Windpower op de zeedijk. 

Niet alleen de gemeenteraad Eemsdelta heeft al te kennen gegeven geen 

draagvlak meer te hebben voor het plaatsen van nog meer windmolens in ons 

gebied. Ook de bewoners in dit gebied voelen zich in het nauw gedreven. We 

zijn zo langzamerhand volledig ingebouwd met molens die voor veel overlast 

zorgen voor de omwonenden. Slagschaduw, horizonvervuiling, geluidsoverlast 

noem maar op.  

Het voorstel om 3 a 4 solitaire grote molens te bouwen op de zeedijk door RWE 

Windpower op de grens met een Natura 2000 gebied is in onze ogen niet 

wenselijk.  

Uit het voorstel maak ik op dat de molens niet gebruikt worden om 

daadwerkelijk energie te gaan leveren aan het waterschap Hunze en Aa’s  maar 

alleen de GVO’s af te nemen. Met deze afname voldoet het waterschap op 

papier  aan hun eis voor verduurzaming .  

GVO’s zijn op de markt overal verkrijgbaar. Ook in het windpark Oosterhorn of 

bij akkerbouwers die zonnepanelen op daken hebben. 

RWE betaalt het waterschap een goede vergoeding voor opstal op hun asset. 

Hiermee is het waterschap dus niets meer of minder dan een agrarier die zijn 

land voor veel geld verhuurd om een molen te plaatsen. 

Ons voorstel is daarom ook om het waterschap te laten participeren in 1 of 

meerdere molens in een bestaand windpark of zonneweide maar in geen geval 

nog meer molens . 

Namens de klankbordgroep Termunten/Termunterzijl  A.J. van ’t Westeinde 

voorzitter. 

 

 

 

 



 


